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Klubb: Nixies	Cheerteam	Trondheim	 Dato: 02.02.2022	
Innkalt av: Svein	Endre	Møkkelgård	 Kl: 18.00	
Møtetype: Styremøte	 Møte nr: 4	-	2022	
Møtested: Flatåshallen,	Lille	møterom	2.	etg.	 Ref: 	

Status:	T	=	Til	stede/	DT	=	Delvis	til	stede	/	F	=	Forfall	/	K	=	Kopi	til	info	/	MI	=	Møtte	ikke	
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Nixies	Cheerteam,	leder	 	 Svein	Endre	Møkkelgård	 styretnixies@gmail.com	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	nestleder	 	 Silje	Fuglaas-Hahn	 Silje86.sh@gmail.com F	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	sportslig	 	 Arve	Ottem	 ottemarve@hotmail.com	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Kristin	Tellefsen	 kristin.tellefsen@gmail.com	 F	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Geir	Sivertsen	 geir@nohands.no	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	styremedl.	 	 Nathalia	Solberg	 nathalia2000@live.no	 MI	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	vara	 	 Jon	Inge	Høvik	Aas	 jon_inge.aas@hotmail.com	 T	 X	 (x)	

Nixies	Cheerteam,	daglig	leder	 	 Nora	Hatteland	 post@nixies.no	 T	 x	 (x)	

Nixies	Cheerteam	utøverrepr.	 	 Anna	M.	Waade	 annawaade@hotmail.com	 T	 x	 (x)	

 
Neste møte: Dato/kl: 	

 	
 
 
 

	
-	Godkjenning	av	forrige	møtereferat:	Godkjent.	
-	Godkjenning	av	innkallingen:	Godkjent.	

	
	
	

Sak	12-2022:	Trondheim	Open	2022	
Utarbeidelse	av	invitasjon	og	påmeldingsskjema	ferdigstilles	snarest.	
Veien	videre	ble	diskutert.	
	

	
	

Sak	13-2022:	Innkomne	saker	til	årsmøtet	15.02.2022	
Det	har	innen	fristen	31.01.2022	kommet	inn	til	sammen	9	saker	fra	2	medlemmer	
som	ønskes	behandlet	på	årsmøtet.	Alle	sakene	ble	meldt	inn	til	styreleder	den	
31.01.2022	pr.	e-post.	
	
Styret	er	tilfreds	med	at	det	kommer	inn	forslag	til	saker	som	ønskes	behandlet	på	
årsmøtet.	
	
Styret	drøftet	de	ulike	forslagene	og	fremmer	styrets	innstilling	ovenfor	årsmøtet.	
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Sak	fra:	 Hva	saken	gjelder:	 Styrets	vurdering	og	
forslag	til	vedtak:	

E.	Sundberg	 Sak	10.1.	
Endringer	i	lag	for	å	opprettholde	høyest	mulig	
nivå.	Målsetting	om	topp	3.	

Styret	vurderer	det	slik	at	
spørsmålet	omkring	bredde	
vs.	topp	må	drøftes	og	
debatteres	bredt	og	
grundig	før	man	vedtar	nye,	
detaljerte	retningslinjer.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Det	opprettes	et	utvalg	som	
utreder	saken,	drøfter	
klubbens	verdigrunnlag	og	
overordnede	målsettinger	
og	kommer	med	et	konkret	
forslag	til	veien	videre	for	
Nixies.	Relevante	tema	for	
utvalget	vil	bl.a.	være	
satsning,	toppidrett,	
trappemodeller,	
rekruttering,	ivaretakelse	
av	alle	utøvere	i	klubben	
uavhengig	av	ferdighets-
nivå	m.fl.	

E.	Sundberg	 Sak	10.2.	
Senior	5.	Minimumsnivå	ant.	utøvere.	
Rekruttering.	

Forslaget	bryter	litt	med	
klubbens	intensjoner/	
målsettinger	om	lagånd	og	
lagtilhørighet,	da	en	gruppe	
på	ca.	4	utøvere	neppe	vil	
føle	seg	som	et	ordinært	
”lag”.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Det	opprettes	et	utvalg	som	
utreder	saken,	drøfter	
klubbens	verdigrunnlag	og	
overordnede	målsettinger	
og	kommer	med	et	konkret	
forslag	til	veien	videre	for	
Nixies.	
Jfr.	sak	10.1	

L.	Skjelten	 Sak	10.3.	
Bredde	vs.	topp.	Satsning	landslag.	

Forholdet	mellom	bredde	
og	topp	har	vært	gjenstand	
for	diskusjon	en	rekke	
ganger.	Slik	dette	er	
formulert	i	dagens	
organisasjonsplan,	så	er	
Nixies	en	breddeklubb	–	
men	de	som	ønsker	det	har	
muligheten	for	å	satse	på	
toppidrett	(eksempelvis	på	
landslag).	
Styret	vurderer	det	slik	at	
spørsmålet	omkring	bredde	
vs.	topp	må	drøftes	og	
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debatteres	bredt	og	
grundig	før	man	vedtar	nye,	
detaljerte	retningslinjer.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Det	opprettes	et	utvalg	som	
utreder	saken,	drøfter	
klubbens	verdigrunnlag	og	
overordnede	målsettinger	
og	kommer	med	et	konkret	
forslag	til	veien	videre	for	
Nixies.	
Jfr.	sak	10.1	

L.	Skjelten	 Sak	10.4.	
Cheerkompetanse	i	styret.	Alle	i	styret	må	ta	
grunnkurs	i	cheer.	

Styret	må	besitte	en	samlet	
kompetanse	som	gjør	at	
det	er	kompetent	på	en	
rekke	fagområder,	i	tillegg	
til	det	sportslige.	Et	
grunnkurs	i	cheer	er	på	16	
timer,	og	er	primært	
tilrettelagt	for	trenere.	
Styret	vurderer	det	som	
ønskelig	at	styrets	
medlemmer	har	grunn-
leggende	kunnskaper	om	
sporten,	men	ser	det	ikke	
som	hensiktsmessig	at	alle	
må	igjennom	dette	kurset.	
En	redusert	versjon	på	
anslagsvis	2	-	3	timer	vil	nok	
være	mer	riktig.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Forslaget	avvises.	

L.	Skjelten	 Sak	10.5.	
Ekstraordinære	situasjoner	og	opptak	til	lag	

Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Det	opprettes	et	utvalg	som	
utreder	saken,	drøfter	
klubbens	verdigrunnlag	og	
overordnede	målsettinger	
og	kommer	med	et	konkret	
forslag	til	veien	videre.	
Jfr.	sak	10.1	

L.	Skjelten	 Sak	10.6.	
Valgkomite	og	valg	av	sportslig	komite	

Å	utnevne	en	egen	
valgkomite	som	skal	
innstille	på	medlemmer	i	
sportslig	komite	synes	å	
være	unødvendig.	Vil	
medføre	økt	byråkrati.	
Dessuten	noe	upraktisk,	da	
årsmøtet	normalt	avholdes	
i	febr./mars	og	ansettelse	
av	trenere	vanligvis	skjer	i	
mai.	
	
Forslaget	krever	også	en	
vedtektsendring.	Det	er	
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styret	som	pr.	i	dag	
oppnevner	komiteer.	
Idrettslaget	er	bundet	av	
NIF`s	Lovnorm,	som	gjelder	
for	alle	idrettslag.	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Forslaget	avvises.	

L.	Skjelten	 Sak	10.7.	
Sportslig	leders	myndighet	til	avgjørelser	

Dette	er	allerede	ivaretatt	
gjennom	dagens	regime	og	
vedtatte	instrukser	og	
fullmakter.	Styret	ser	per	i	
dag	ingen	grunn	til	å	foreta	
endringer	i	sine	instrukser	
og	fullmakter	til	
underordnede	
organisasjonsledd.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Forslaget	avvises.	

L.	Skjelten	 Sak	10.8.	
Fullmakter	under	årsmøtet.	Muligheter	for	å	
stemme	på	vegne	av	andre.	

Krever	vedtektsendring.	
Idrettslaget	er	bundet	av	
NIF`s	Lovnorm,	som	gjelder	
for	alle	idrettslag	–	og	i	
denne	normen	er	det	ikke	
gitt	adgang	til	å	benytte	seg	
av	fullmakter.	
	
Styrets	innstilling	til	vedtak:	
Forslaget	avvises.	

L.	Skjelten	 Treneravtale.	Oppmøteplikt.	 Styret	tar	forslaget	til	
etterretning,	og	vil	ved	
neste	korsveg	innarbeide	
forbedrede	rutiner	og	
premisser	i	treneravtalene.	
Styret	vurderer	saken	til	å	
ikke	være	en	årsmøtesak.	

	

  
	


